
Zápis č. 4/2021 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 5. října 2021 

 

Přítomni:   

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D., Ing. Libor Picka - zástupci za zřizovatele školy zřízené 

Plzeňským krajem, 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D., MUDr. Pavel Trůka - zástupci za zákonné zástupce nezletilých 

žáků a zletilé žáky, 

Mgr. Gabriela Egersdorfová, p. Jiří Dolejš -  zástupci za pedagogické pracovníky. 

 

Přizvaní hosté:   

JUDr. Michal Bouřa, MBA - vedoucí odboru investic a majetku PK, 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy, Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro  

sportovní činnost. 

 

Omluveni: - 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Mgr. Milena Majerová.  

 

Školská rada projednala: 
1. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o dokončení výroční zprávy      

o činnosti školy za školní rok 2020/ 2021. Členové školské rady ji obdrží v příloze tohoto 

zápisu k nahlédnutí a obratem zašlou škole své stanovisko, nejpozději do 12. října 2021. 

 

2. Projekt výstavby atletického tunelu - stav ke dni 5. října 2021. 

Předseda školské rady Ing. Picka informoval o situaci v projektu výstavby atletického tunelu.  

Dne 13. září 2021 byla dle harmonogramu podána nová žádost o vydání stavebního povolení. 

Během následujících 7 dnů, nejpozději 12. října 2021 (může být doručeno) dojde k přerušení 

stavebního řízení, protože nebyla včas dodána nezbytná vyjádření (např. Hasičského 

záchranného sboru PK, odboru životního prostředí, Krajské hygienické stanice PK).  

Ing. Picka požádal JUDr. Bouřu, MBA o vyjádření ke vzniklé situaci.  

JUDr. Bouřa, MBA členům školské rady slíbil, že odbor investic a majetku PK vyvine 

maximální úsilí k získání všech chybějících vyjádření včas, aby stavební řízení nebylo 

přerušeno a mohlo se pokračovat k vydání stavebního povolení (12/2021). 

Předseda školské rady Ing. Picka opakovaně vyzval JUDr. Bouřu, MBA, k dodržení 

termínů souvisejících se stavebním řízením a nabídl součinnost při zajišťování chybějících 

vyjádření. JUDr. Bouřa, MBA dle vlastního vyjádření nese osobní zodpovědnost.    

 

3. Projekt rekonstrukce tenisových kurtů v areálu SG - stav ke dni 5. října 2021. 

JUDr. Bouřa, MBA informoval členy školské rady o probíhajícím řízení: 

- výběrové řízení bylo úřadem vypsáno, 

- dne 7. října 2021 dojde k otevření obálek, bude podepsána smlouva,   

- finanční prostředky pro renovaci kurtů (Kč 2,8 mil.) byly úřadem PK vyčleněny, 

- 30. listopadu 2021 bude rekonstrukce tenisových kurtů dokončena. 

 

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

V Plzni dne 6. října 2021         


